
 
 
 
Geacht college, 
  
 
Gezien de wederom uitgestelde invoerdatum voor de Omgevingswet en de vele negatieve geluiden 
over deze wet (zie o.a. Volkskrant 12-2) vragen wij aan het college het volgende. 
 
Zou het niet verstandig zijn om voorlopig alleen verder te gaan met de Omgevingsvisie, die 
uiteindelijk leidend moet worden voor de overige onderdelen en de verdere invoering van de 
andere onderdelen uit te stellen.  
Hierdoor zal er meer ruimte vrij komen op de afdeling RO, waar de werkdruk hoog is.  
Er kan dan meer aandacht worden geschonken aan de hoognodige woningbouwprojecten, die op 
stapel staan of nog in een beginstadium zitten.  
Dat lijkt ons momenteel een hogere prioriteit hebben. 
 
Graag uw mondelinge antwoord tijdens de raadsvergadering van 10 maart a.s. 
 
Stef van der Pas, 
PvdA Huizen 
 
 
 


